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Abstract (en)
[origin: CN105725445A] The invention relates to a refill (20) for a device for treating the hair, comprising a body (23) having a cavity (30) that is
formed at least partially by two opposite walls (34, 36; 38, 40) and a bottom and opens towards the outside by way of an opening (31), and an
applicator member that is inserted into the cavity (30) in the body (23) along an insertion axis and extends out of the cavity (30) through the opening
(31). At least one of the walls (34, 36; 38, 40) and the bottom comprises at least one coupling relief (32) that engages with the applicator member
in order to prevent it from being extracted from the cavity (30), this coupling relief (32) being designed such that the force for inserting the applicator
member into the cavity is weaker than the extraction force.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à une recharge (20) pour un dispositif de traitement de la chevelure comportant un corps (23) présentant une cavité (30)
formée au moins partiellement par deux parois opposées (34, 36 ; 38, 40) et un fond et s'ouvrant vers l'extérieur par une ouverture (31), et un
organe d'application inséré selon un axe d'insertion dans la cavité (30) du corps (23), et s'étendant hors de la cavité (30) par l'ouverture (31). L'une
au moins des parois (34, 36; 38, 40) et du fond comporte au moins un relief d'accrochage (32) venant en prise sur l'organe d'application pour
s'opposer à son extraction de la cavité (30), ce relief d'accrochage (32) étant conformé pour que la force d'insertion de l'organe d'application dans la
cavité soit plus faible que celle d'extraction.
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